

《单词百科:unobvious是什么意思?unobvious怎么发音?unobvious的解释和用法》

英语单词unobvious是什么意思?unobvious怎么读?unobvious怎么发音?简答网为您整理了unobvious的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



unobvious怎么读

unobvious的读音:[ʌn'ɒbvɪəs]

unobvious的意思

1、adj.不明显的, 不显著的;

unobvious的反义词

1、**obvious** adj.明显的;当然的;平淡无奇的;不必要的;

unobvious的双语例句

1、 Our company adheres to the philosophy of people-oriented and quality live.

公司的经营理念坚持以人为本,以质量求生存.

2、 This courtyard arrangement is also referential to the current architecture designs.

这对当今的园林规划设计要“以人为本”,也有重要的启示和借鉴作用.

3、 Humanization is to have a person fostered in all-round way .

“以人为本”就是以人的全面发展为本.

4、 And the key value principle all throughout is man as the noumenon.

以人为本是贯穿其中的核心价值原则.

5、 In operation, we must insist on human-centered management and sustainable development.

这就要求在具体操作中,既要以人为本,又要坚持可持续发展.

6、 The essence of the scientific development concept is to put people first.

科学发展观的本质是以人为本.

7、 The effect of effective viscosity is unobvious for smaller bearing numbers.

轴承数较小时,气体的有效黏度效应不明显.

8、 Essence and Pracital Basis of People-oriented Views of Development.

论以人为本发展观的本质内涵和现实根据.

9、 In mathematical science connections are exhibited which are extremely unobvious.

在数学科学中,极不明显的联系被呈现出来.

10、 Our services are: people-oriented, Yikeweizun to-treat people, to the letter in business.

我们的服务宗旨是: 以人为本、以客为尊、以诚待人、以信从商.

11、 Our business Philosophy: creating perfect car life, people oriented, faithful service.

我们的经营理念: 创造完善的车居生活, 以人为本, 诚信服务.

12、Thesis will discuss the factors that affect on Human Centered Design.

本论文讨论了影响以人为本的设计的若干要素的问题.

13、It is unobvious in horizontal distribution and the vertical belt spectrum is varied with the altitude.

植被分布水平规律变化界限不明显,在垂直分布上,随着海拔高度的不同形成垂直地带谱.

14、Unobvious inhibitory function of Aster water extract was for Dutch HepA tumor mouse ($P > 0.05$).

提取物对荷HepA肿瘤小鼠抑制作用不明显 ($P > 0.05$).

15、Be with the person is crucial originally, building zoology economy is essential.

以人为本是关键, 建设生态经济是根本.

以上是简答网为您整理的unobvious怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于un

obvious的用法、u

nobvious的释义、unobvious的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/unobvious>